
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Protokół Nr XLVI/23 

 

z XLVI Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 28 lutego 2023 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:30 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1  

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XLVI 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, p. 

Antoniego Nikla - Przewodniczącego Rady Powiatowej Warmińsko-Mazurskiej Izby 

Rolniczej . 

Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 

10 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

-  p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – chciałbym wnieść uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego, to znaczy aportu, do Przedsiębiorstwa 

Usług Komunalnych, spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, z siedzibą w Dywitach. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem do 

porządku obrad Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego 

(aportu) do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

z siedzibą w Dywitach. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za przyjęciem  - 11 radnych 

Przeciw            - 0 

Wstrzymało się          - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11 radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Zbigniew 

Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 



1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2023– 2031. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2023r. 

6. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

7. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych lub 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

8. Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dywitach. 

11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ługwałd na lata 

2023-2030. 

12. Uchwała w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Kanepi w Estonii. 

13. Uchwała w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Bad Laer w Niemczech. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) 

do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 

siedzibą w Dywitach. 

15. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Gminy Dywity.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 



protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XLV Sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 11 radnych. 

Za przyjęciem  - 11 radnych 

Przeciw            - 0 

Wstrzymało się          - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 11 radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Zbigniew 

Glezman, Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Protokół z XLV Sesji Rady Gminy Dywity został przyjęty – załącznik nr 3 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – przedstawił informację z pracy Wójta między 

sesjami za okres od 12 stycznia 2023r. do 27 lutego 2023r. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania dotyczące 

przedstawionej informacji?  

 

-p. Danuta Kryszałowicz - chcę zapytać o planowane spotkanie z Marszałkiem, w sprawie 

wykorzystania sieci, szkieletowej jak jest nazywana, wybudowanej na terenie Gminy Dywity 

i ewentualnego, przejęcia przez Firmę Nexera. 

 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –dotyczy to infrastruktury, która została 

wykonana przez samorząd województwa i w tym duchu i z tą myślą żeby właśnie Nexera jako 

firma, która operuje dość mocno na terenie naszej gminy, miała w zainteresowaniu te 

elementy sieci szerokopasmowego Internetu, które zostały przez samorząd wybudowane. 

Mam nadzieję, że do takiego spotkania dojdzie, czekam cały czas na to spotkanie. 

 

-p. Magdalena Kilkowska - Ja mam pytania dwa. Jedno dotyczy przetargu gdzie jest 

wyrównywanie szans i dotyczy to między innymi dróg w Różnowie. Sprawdziłam sobie w 

międzyczasie  na mapie, że dotyczy to tych dróg, które są przy Skate Parku, nie ta główna, 

która oczywiście już jest w trakcie realizacji, ale tych pobocznych żeby, jak rozumiem, 

uzupełnić ten układ komunikacyjny w tej części osiedla i niejako zamknąć temat, żeby móc 

było przejść dalej, więc przy okazji mam pytanie czy kolejną drogą tutaj ma być ta działka nr 

605, bo o nią pytają mieszkańcy, a wiem, że chyba od plus minus 10 lat co roku składają swój 

wniosek do budżetu Gminy Dywity? 

To jest chyba już ostatnia z tych takich dróg gdzie jest ona w pełni, że tak powiem 

zabudowana, ponieważ uzupełniła się przez te lata zabudowa wzdłuż tej drogi. 

I czy ewentualnie to jest kolejna droga, jakie są plany Urzędu w kwestii Rożnowa? 



I drugie pytanie dotyczy złożonego projektu w sprawie zabytków. Ja mam pytanie, jak to 

wyglądało, ponieważ mamy zabytki, które są, po pierwsze właścicielem jest Gmina, 

samorząd. Mamy te, których właścicielem są, kościoły tak i związki wyznaniowe. I my też 

mamy ten program, którym wspieramy rokrocznie te instytucje. Jest jeden budynek, który, jak 

rozumiem jest budynkiem prywatnym, natomiast właśnie nie wiem czy on jest prywatnym 

czy on jest publicznym, tu bym chciała uzyskać tą informację, bo z tego co ja sprawdziłam, na 

terenie naszej gminy jest 61 obiektów wpisanych do rejestru zabytków, prowadzonego przez 

Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków w Olsztynie.  

 

 - p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –  Jakby idziemy filozofią taką, że tam gdzie 

mamy dokumentację techniczną i jeżeli jest możliwość dofinansowania, to tam idziemy w 

pierwszej kolejności. Myślę, że to może być droga kolejna, nie mówię, że na pewno będzie 

ale myślę, że może być.  

Musimy na pewno myśleć o drodze przy świetlicy oraz do kościoła czyli tych miejsc, które 

będą w publicznym zaangażowaniu, natomiast jakby dzisiaj nie mamy projektu ani na jedną 

część ani na drugą. 

Działka 605, myślę, że może być kolejną inwestycją, którą byśmy tam próbowali zrealizować. 

Jeżeli chodzi o zabytki, sam program jest dla nas także nowością. My tutaj, każda gmina 

właściwie w jakiś taki swój dorozumiany sposób, stosowała te nabory dotyczące właśnie tych 

zabytków. My posiłkowaliśmy się naszą uchwałą, którą mamy przy dofinansowaniu 

zabytków ze środków Gminy. Tak, niektóre obiekty są prywatne, niektóre są parafialne, 

publiczne ale to też powiedzmy jakby podmioty zewnętrzne, nie gminne. 

Nasz jeden tam wskazaliśmy, ten najbardziej taki główny, pilny, budynek w Słupach.  

Tak, niektóre obiekty są prywatne, niektóre są parafialne, 

-p. Magdalena Kilkowska - jeszcze też wspomnę, bo wspomniał Pan o tej drodze 

wcześniejszej, która jest właśnie tą drogą prywatną, przy której mieszkają nasi mieszkańcy. 

Ja ostatnio rozmawiałam o tej drodze właśnie z mieszkanką Różnowa i tam jest taka prośba 

żeby Urząd przyjrzał się chociaż czy jest szansa po drugiej stronie fragmentu wąskiego 

chodnika do przystanku autobusowego, dlatego, że to są młodzi mieszkańcy z małymi 

dziećmi. Tam nie ma żadnego przejścia dla pieszych i z tego co ja już dawno próbowałam się 

dowiedzieć przy okazjach Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, ze względu na 

przepisy, nie pozwalają.  

 

Brak dalszych pytań. 

 

Ad.  4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2023– 2031. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, zmiany 

dotyczyły uaktualnienia  dochodów i wydatków w 2023 roku do kwot wynikających z 

uchwały budżetowej. Proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2023– 2031, 

poddaję pod głosowanie. 



 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2023– 2031, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLVI/422/23 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2023r. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2023r. , poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2023r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XLVI/423/23 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

                                                   

Ad. 6. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XLVI/424/23 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych lub 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie określenia 

zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych lub świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 



Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych lub 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XLVI/425/23 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLVI/426/23 – stanowi zał. nr 12 do 

protokołu. 



Ad. 9. Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XLVI/427/23 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dywitach. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dywitach, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 



Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dywitach, została podjęta i zarejestrowana 

pod Nr XLVI/428/23– stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ługwałd na lata 

2023-2030. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Ługwałd na lata 2023-2030, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ługwałd na lata 2023-

2030, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLVI/429/23 – stanowi zał. nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Kanepi w Estonii. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 



społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nawiązania współpracy 

partnerskiej pomiędzy Gminą Dywity a Gminą Kanepi w Estonii, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Kanepi w Estonii, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLVI/430/23 – 

stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Bad Laer w Niemczech. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nawiązania współpracy 

partnerskiej pomiędzy Gminą Dywity a Gminą Bad Laer w Niemczech, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 



Uchwała w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Bad Laer w Niemczech, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLVI/430/23 – 

stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) 

do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 

siedzibą w Dywitach. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 

wkładu niepieniężnego (aportu) do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dywitach, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych    - 10 

przeciw           - 0 

wstrzymało się od głosu        - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 10  radnych (tj. Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Kilkowska Magdalena, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, Tadeusz Bielicki, Renata Kaszubska) 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 

siedzibą w Dywitach, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XLVI/431/23 – stanowi 

zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. 15. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

-p. Zbigniew Glezman - Panie Wójcie, ja proszę żeby Pan upewnił mnie w przekonaniu, że 

wynajmowanie sal, odpłatne, jest bezpieczne. W szczególności będzie to dotyczyło Różnowa 

i nowej świetlicy w Ługwałdzie. Proszę mi powiedzieć czy były konsultowane te umowy, ja 

rozumiem, każde wynajęcie to są koszty, prądu, wody i tak dalej. Natomiast czy były te 

umowy, które zarządzeniem zostały wprowadzone, co do odpłatności tych dwóch świetlic, 

konsultowane z Urzędem Marszałkowskim? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –   Czy było konsultowane wprost, nie wiem, 

dlatego, że to kierownik referatu, akurat dzisiaj Pani kierownik nie ma więc nie wiem czy 

bezpośrednio była ta konsultacja. Zawsze te świetlice były wynajmowane, nawet jeżeli było 

dofinansowanie. Ta kwestia niebezpieczeństwa, o której być może Pan mówi, jeżeli się 



dobrze rozumiemy, polega na tym, że obiekty, które były dofinansowane ze środków unijnych 

z założenia, powinny być dostępne w formie nieodpłatnej. Owszem, one są tutaj formie 

odpłatnej dla mieszkańców czyli na cele statutowe, natomiast sytuacje celów pozastatutowych, 

mamy wprowadzone odpłatności tak jak do każdej innej świetlicy. W dotychczasowym 

okresie programowym czyli również z tym, z którego korzystaliśmy, wcześniej, była 

określona pewna procentowa ilość środków, jakby co do której, jeżeli wpływ nie przekraczał 

tej kwoty, można byłoby traktować, że nie jest to jakby działalność gospodarcza, prowadzona 

na tym obiekcie i wówczas jakby nie podlegało to ryzyku zwrotu dofinansowania. 

-p. Danuta Kryszałowicz – złożyła interpelację w sprawie zmiany w regulaminie utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Dywity. 

-p. Magdalena Kilkowska - chciałam bardzo podziękować za pomoc Urzędu w złożeniu 

wniosku dla Kół Gospodyń Wiejskich.  

- p. Renata Kaszubska - Ja chciałabym wspomnieć o drodze powiatowej biegnącej przez 

Keźliny. Ja wiem, że dość często o niej wspominam ale przy tej sytuacji jaka się wydarzyła 

kiedy była budowane rondo przy Osiedlu Sterowców ta droga naprawdę jest w stanie 

opłakanym. Wiem, że to nie jest nasza droga i to nie od nas zależy tylko od Powiatu ale jest 

gorąca prośba ze strony mieszkańców żeby Powiat jakoś bardziej zainteresował się tą drogą, 

dlatego, ona się po prostu rozsypuje. 

 

Brak pytań. 

Przewodnicząca zamknęła XLVI/23 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

Protokołowała:                 Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 


